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Protokół Nr 15/2025 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Zdrowia i Sportu 

z dnia 12 czerwca 2025 r. 

odbytego w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dąbrowie Biskupiej 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Świerkowski Marek – Przewodniczący komisji 

2. Barczak Dariusz – Zastępca Przewodniczącego komisji 

3. Kurzyna Samuel – członek komisji 

Spoza komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Kołodziej Piotr – Przewodniczący Rady Gminy Dąbrowa Biskupia 

2. Wochna Monika – starszy inspektor 

3. Modrzejewski Ryszard – Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji 

w Dąbrowie Biskupiej 

4. Wicher Danuta – Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej w Dąbrowie Biskupiej 

5. Borkowska Patrycja – Pełnomocnik ds. profilaktyki i rozwiązywania problemów 

alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii 

6. Zabłocka Agata – pracownik świetlicy środowiskowej w Pieraniu 

Porządek posiedzenia: 

1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia. 

2. Propozycje spędzania czasu wolnego podczas wakacji letnich oferowanych przez 

Gminny Ośrodek Kultury, Sportu i Rekreacji w Dąbrowie Biskupiej oraz Gminną 

Bibliotekę Publiczną w Dąbrowie Biskupiej. 

3. Funkcjonowanie Świetlicy Środowiskowej w Pieraniu. 

4. Opracowanie planu pracy na II półrocze 2025 roku. 

5. Zakończenie. 

Ad 1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia. 

Po stwierdzeniu quorum Przewodniczący Komisji Pan Marek Świerkowski o godz. 10.00 

otworzył posiedzenie witając Przewodniczącego Rady Gminy Dąbrowa Biskupia Pana Piotra 

Kołodzieja, członków komisji, zaproszonych gości oraz pracowników Urzędu Gminy. 

Lista obecności w załączeniu do protokołu. 
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Ad 2. Propozycje spędzania czasu wolnego podczas wakacji letnich oferowanych przez 

Gminny Ośrodek Kultury, Sportu i Rekreacji w Dąbrowie Biskupiej oraz Gminną Bibliotekę 

Publiczną w Dąbrowie Biskupiej. 

Pani Danuta Wicher oraz Pan Ryszard Modrzejewski – poinformowali, że w wakacje zajęcia 

będą odbywały się we współpracy biblioteki oraz GOKSiR. Proponowane są następujące zajęcia 

wakacyjne dla dzieci pod nazwą „BAW SIĘ U NAS”. 

- gry i zabawy z dawnych lat -  dzień zabaw integracyjnych 

- zajęcia kulinarne - dzień mastercheffa 

- zajęcia modelarskie - budujemy osiedle 

- seans filmowy w kinie (GOKSiR) 

- zajęcia teatralne, pacynki, kukiełki, scenografia 

- dzień fotografa, nauka robienia zdjęć 

- aktywny wypoczynek - wycieczka krajoznawcza, zielona szkoła 

- turniej sportowy - Molkky zakończony ogniskiem (boisko przy Urzędzie Gminy) 

- wycieczka do Myślęcinka - Zoo (koszt za osobę 14 zł) 

- pochwal się swoją planszówką - papieroplastyka 

- zajęcia plastyczne - malowanie obrazów, mały artysta 

- wycieczka do skansenówki - lekcja o pszczołach, wirowanie miodu 

- zajęcia kulinarne - wypieki gofrów, pizzy 

- podchody - zajęcia w plenerze 

- kreatywne zajęcia plastyczne - masa solna, wycinanki, papier 

- spotkania z ciekawymi ludźmi: leśnicy, strażacy, pielęgniarka, kolekcjoner starych aut, 

przyrodnik 

- teatr Maska z Krakowa 29 lipca - animacje "Wyspa pełna Minionków". 

Odbędą się również zajęcia Eventy z pomysłem w dniach: 11 lipca, 18 lipca i 25 lipca 

w godzinach 10:00 – 12:30. Koszt za te zajęcia od dziecka to kwota 20,00 złotych. 

Dodano, że oczywiście nie jest to tylko plan, który może zawsze ulec zmianie.  

Materiał w załączeniu do protokołu.  

Dyskusja: 

Radny Marek Świerkowski – zadał pytanie, od kiedy rozpoczną się zajęcia i w jakich godzinach 

będą prowadzone? 
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Pan Ryszard Modrzejewski  – odpowiedział, że zajęcia odbywać się będą od 07.07. do 01.08 

(dla dzieci od 5 roku życia), w godzinach 10:00 - 13:00. Dodał, że w miesiącu sierpniu 

pracownicy są na urlopie i dlatego w tym czasie byłoby ciężko coś zorganizować.  

Radny Marek Świerkowski – zadał pytanie, czy są już określone terminy wycieczek 

i poszczególnych zajęć? 

Pan Ryszard Modrzejewski – odpowiedział, że informacje na bieżąco będą udostępniane na 

stronie GOKSiR.  

Radny Marek Świerkowski – zadał pytanie, czy można zorganizować wyjazd dzieci do 

kompleksu basenów w Ciechocinku?  

Pan Ryszard Modrzejewski – odpowiedział, że pomyśli nad tym.  

Radny Marek Świerkowski – dodał, że można pomyśleć również nad jakimś noclegiem 

w świetlicy, czy biwak.  

Pan Ryszard Modrzejewski – stwierdził, że może to być dobry pomysł. Poinformował również, 

że udało się wydzierżawić lokale przylegające do budynku GOKSiR i obecnie prowadzone są 

tam prace porządkowe, a także należy założyć podlicznik na prąd i poprawić elektrykę.  

Radny Piotr Kołodziej – zadał pytanie, czy te pomieszczenia sprawdzone są pod względem 

bezpieczeństwa? 

Pan Ryszard Modrzejewski – odpowiedział, że będzie to zrobione.  

Radny Samuel Kurzyna – zwrócił uwagę na organizację rajdu rowerowego w maju, ponieważ 

zabrakło mu zakończenia. Część osób rozjechała się po drodze, a ci co dojechali do GOKSiR, to 

w sumie nie wiedzieli co mają robić, ponieważ nie było takiego słowa zakończenia, 

podziękowania itp. Dodał, że poza tym rajd był super.  

Pan Ryszard Modrzejewski – odpowiedział, że tak jest zawsze, że po drodze większość już się 

odłącza, a on sam na końcu wspomagał osoby, które zostały w tyle. Jednak podziękował za 

sugestię i stwierdził, że weźmie to pod uwagę przy następnym rajdzie.  

Radny Samuel Kurzyna – zadał pytanie, czy jest duże zainteresowanie wieczornymi zajęciami 

w czwartki, jeśli chodzi o ping pong i inne gry? 

Pan Ryszard Modrzejewski – odpowiedział, że jest słaby odzew, jeśli chodzi o te zajęcia.  

Nie było więcej pytań do przedstawionego tematu. 

Ad. 3. Funkcjonowanie Świetlicy Środowiskowej w Pieraniu. 

Pani Agata Zabłocka – poinformowała, że zajęcia w świetlicy odbywają się w ilości do 40 godzin 

miesięcznie, przeważnie są to dwa, trzy spotkania w tygodniu. Informacje o dniach i godzinach 

otwarcia świetlicy wywieszane są na drzwiach świetlicy i podawane do wiadomości 

zainteresowanych w czasie ostatnich zajęć. Ważnym elementem jest współuczestnictwo dzieci 

w planowaniu i formach poszczególnych spotkań podczas których organizowane są m.in. 

zajęcia sportowe, plastyczne, wszelkiego rodzaju turnieje oraz gry i zabawy adekwatne do 
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wieku uczestników. Prowadzone są również pogadanki profilaktyczne w zakresie 

uświadamiania dzieci i młodzieży o negatywnych skutkach spożywania alkoholu, palenia 

wyrobów tytoniowych, zażywania środków odurzających. Istotnym elementem poruszanym 

w tym aspekcie jest nauka radzenia sobie z presją rówieśników, asertywności, podejmowania 

decyzji i rozwiązywania problemów. Wszystkie te zajęcia uczą nawiązywania pozytywnych 

kontaktów w grupie oraz nabywania umiejętności pracy zespołowej. 

Dyskusja: 

Radny Marek Świerkowski - zadał pytanie, jaki jest przedział wiekowi dzieci? 

Pani Agata Zabłocka – odpowiedziała, że w zajęciach biorą udział dzieci od około 5 roku życia, 

bez wyraźnego określenia maksymalnego wieku. Zdarza się, że przyjdą osoby pełnoletnie 

i grają w ping ponga lub korzystają z kompleksu sportowego w zależności od warunków 

pogodowych. 

Radny Marek Świerkowski - zadał pytanie, czy przychodzi dużo dzieci na zajęcia? 

Pani Agata Zabłocka – odpowiedziała, że jest różnie i czasem jest powyżej 10, a czasem tylko 

1 osoba. 

Radny Marek Świerkowski - zadał pytanie, czy na zajęcia mogą przyjeżdżać dzieci z innych 

miejscowości? 

Pani Patrycja Borkowska – odpowiedziała, że zajęcia są dla wszystkich, a nie tylko dla 

wybranych miejscowości.  

Nie było więcej pytań do przedstawionego tematu.  

Ad. 4. Opracowanie planu pracy na II półrocze 2025 roku. 

Członkowie komisji opracowali następujący plan pracy: 

Lipiec 

1. Spotkanie z dyrektorami placówek oświatowych - sprawy bieżące, zasady współpracy 

komisji z kierownictwem placówek, wyjaśnienie zaistniałych rozbieżności. 

Sierpień 

1. Sprawozdanie z realizacji wypoczynku dzieci podczas wakacji - wyjazdy na kolonie, 

organizacja stacjonarnych zajęć wakacyjnych na terenie gminy (GOKSiR, GOPS, GBP). 

2. Formy wsparcia dla osób bezrobotnych, aktywizacja zawodowa. 

Wrzesień 

1. Informacja dyrektorów szkół dotycząca wyników egzaminów ósmoklasisty oraz 

zapoznanie się ze stanem obiektów i zakresem prac remontowych przeprowadzonych 

w szkołach w okresie wakacji letnich (komisja wyjazdowa). 

2. Opracowanie wniosków do projektu budżetu gminy Dąbrowa Biskupia. 
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Październik 

1. Informacja z działalności LZS Dąb Bąkowo Dąbrowa Biskupia, wykorzystania środków 

finansowych oraz wyników sportowych seniorów i młodzieży. 

Listopad 

1. Funkcjonowanie Środowiskowego Domu Samopomocy w Wonorzu - informacja na 

temat jego działalności (komisja wyjazdowa). 

Grudzień 

1. Zapoznanie się z planem pracy GOKSiR na 2026 r. oraz sprawozdanie z działalności tej 

jednostki za 2025 rok. 

2. Opracowanie planu pracy na I półrocze 2026 r. 

Ad. 5. Zakończenie. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku Przewodniczący Komisji, radny Marek 

Świerkowski podziękował wszystkim za przybycie i zamknął posiedzenie. 

Dąbrowa Biskupia, dnia 12 czerwca 2025 r., godz. 12:00 

Protokołowała:   Prowadzący posiedzenie 

Monika Wochna   Marek Świerkowski 


